
Welcome to the Maryland Gospel Church 
 online worship 

歡 迎 光 臨 馬 利 蘭 福 音 教 會 
 網 上 敬 拜 聚 會 

Worship Service  starts at 10 am EDT Sundays 

敬 拜 聚 會 時 間 : 
每 主 日 美 東 時 間 早 上 十 時 正 
Zoom meeting ID : 283-390-5153 

Entry Password   進入密碼  392766 



本 主 日 信 息 : 

交帳之日 

馬太福音 25:14-30 

講 道 :  李嘉維長老 

翻 譯 :  蔣姝妍姊妹 

This Sunday’s Message: 

Day of  Reckoning 

 Matthew 25: 14-30 

Preacher:  Elder David Lee 
Interpreter:  Sister Susan Jiang 
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Order of  Worship 

    Moderator: Quan Li 

Call to Worship       Moderator 

Worship Songs 

Scripture 

Pastoral Prayer 

Offering  

Benediction 

Announcements 

   

October 25, 2020 

Message 

Pastor/ Elder 

Elder David Lee 

      Moderator 

Pastor/ Elder 

Day of  Reckoning 

  Interpreter : Susan Jiang 

Congregation 

Matthew 25: 14-30 

Response Song Congregation 

Sister Alice Hwang 

Doxology Congregation 



背誦經文  Bible Memory Verse 

• 上週背誦經文是 :希伯來書1:3 “祂是神榮耀所發的光輝，
是神本體的真像，常用祂權能的命令托住萬有。祂洗淨了
人的罪，就坐在高天至大者的右邊。 ” 
Last week’s Bible memory verse was Hebrews1:3 “The Son is the 
radiance of God’s glory and the exact representation of His being, 
sustaining all things by His powerful word. After He had provided 
purification for sins, He sat down at the right hand of the Majesty 
in heaven.” 

• 本週背誦經文是‭‭‭‭‭‭‭‭‭‭ : 希伯來書1:4“他所承受的名，既比天
使的名更尊貴，就遠超過天使。”  
This week’s Bible memory verse is Hebrews1:4 “So he became as 
much superior to the angels as the name he has inherited is 
superior to theirs.” 



代禱事項  Prayer Items 10-25-2020 

2. 請為今年的會員大會 (11月8日) 代禱。 
Please pray for this year’s congregation meeting  on 11/8.  

1. 提摩太前書2：1-2  我勸你，第一要為萬人懇求、禱告、 
代求、祝謝； 為君王和一切在位的，也該如此，使我們可以敬 
虔、端正、平安無事的度日。 請為美國的大選代禱，願神的旨 
意成就。 
1 Tim. 2:1-2 I urge, then, first of all, that petitions, prayers,  
intercession and thanksgiving be made for all people— for kings  
and all those in authority, that we may live peaceful and quiet lives  
in all godliness and holiness. Please pray for the election in US.  
May God’s will be done. 

3. 請為在聖誕節期間將要舉行的網絡佈道會 以及將於明年 
一月份開始的慕道班代禱。 
Please pray for an outreach event on the internet during the  
Christmas time. Also pray for a seeker’s class that will start in  
January of 2021.  



代禱事項  Prayer Items 10-25-2020 

5. 請繼續為身體軟弱的肢體代禱，包括: 黃怡寧的母親、彭澤寧
長老、黃鎮君、趙芳、王潔行的母親、楊守華、楊修微、呂紀律、
劉江倫、巫開明，高秋秋等。 
Please continue to pray for Elaine Ng’s mother, Elder Ephraim 
Pang, Simon Widjaja, Fang Zhao, Jiexing Wang’s mother, Shouhua 
Yang, Vivian Yang, Chilu Lu, Solomon Liou, KaiMing Wu, Qiuqiu 
Gao and others. 

4. 請為10月份開始的基要真理班代禱，願神使用造就教會！ 
Please pray for the “Fundamental Truth” class that started in  
October. May the Lord bless the class and build up the church. 


